
户外移动电源

用户手册

名称：户外移动电源

容量：3.7V 电池组容量：/36000mAh/133.2Wh       14.8V/9000mAh/133.2Wh

容量：3.7V/38000mAh/140.6Wh       电池组容量：14.8V/9500mAh/140.6Wh

容量：3.7V/40000mAh/148Wh          电池组容量：14.8V/10000mAh/148Wh

DC输入：12-24V/ 3A(max)

点烟器输出：12-16V / 10A(max)

USB 输出 5V/3A   9V/2A  12V/1.5A  ：

USB-C输出：DC5V/3A   9V/3A   12V/2.5A

DC输出 12V/5A   16.5V/4A   20V/3.5A   24V/3.5A ：

尺寸：185*121*40mm                                     

净重：836.3g

1.USB    适合为手机，平板电脑，其他数码设备充电

2.USB C   适合为具有USB C充电功能手机，平板电脑，其他数码设备充电

3.电源可以自动给设备充电，如发现不能充电时，请检查连接线及连接情况，并按电源按键
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1.给DC设备充电时，先选择合适的接口或连接线

2.长按调压按键 3秒后，数码显示屏  上电压闪动并在每个电压上停留5秒，电压显示顺序依

次为12V,16.5V,20V,24V，请根据您的设备选择合适的电压

3.当闪烁的电压值非适合您设备的电压时请单击调压按钮  到您需要的电压，数码显示屏上的

电压停止闪烁后，DC接口  即可输出该电压，如DC接口  未在2小时内连通设备，将关闭输出，

如需使用请重复刚才的动作

1.主要支持的设备：车载冰箱，充气泵，狩猎灯，车载逆变器等低于150W的电动设备

2.将设备插入电源上面的12V点烟器接口

3.电源会自动给连接的设备充电

4.关掉设备，从电源拔出
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重新调整电压时:两种操作方法如下：

1.长按3秒，先关闭输出。再长按3秒，显示屏电压跳动时，方可调节电压   

2.再长按调电压按键，显示屏电压跳动时选择电压

1.我可以用这个电源同时给4个设备充电吗？

   可以，但总功率不超出150W，建议不要在12V点烟器口  满负荷工作时  或DC接口

不使用大功率耗电设备。

2.如果电源不能充电怎么办？

   检查充电适配器连接是否正确，100V-240V AC 充电是否开启，如果问题仍然存在，请

   联系供应商售后服务给予更专业建议。

3.如果电源不能给其他设备充电怎么办？

   检查充电线是否插入正确地方，或者检查此电源的输出是否兼容电子设备所要求的电压。

   请参考您设备的说明书，产品标签，或适配器来查询此信息。
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USB 输出

12V点烟器输出

数码显示屏

规格参数

示意图

给电源充电

LED电量显示灯

给数码设备充电

给12V点烟器设备供电

使用说明

常见问题解答

保修期

感谢您使用本产品,使用前请认真阅读本手册!

包装清单

电源 x1

充电器 x1

说明书 x1

C-C充电线 x1（选配）

笔记本转接头 x8

CPAP*充电线 x4（选配）

收纳袋 x1

从购买日起，12个月的保修期

 USB C 输出

电源开关

(电压调节按键)

DC输入&输出

单击电源按键

一格电表示电量25%,二格电表示电量

,三格电表示电量75%,

四格电表示电量100%(如图所示为电量100%)

数码显示屏    上显示移动电源的电量：

50%,
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给其他DC输入设备供电

使用DC接口     给电源  充电

1.用户请使用随机配套的适配器或太阳能板或车充充电

2.充满本产品的时间：使用随机配套的适配器充满本产品的时间需5小时左右。

太阳能板充电与太阳能板功率及光线强弱有关，支持最大60W充电

3.使用方法：适配器插入DC  后。LED屏显示IN，同时电量格闪烁LED电量显示灯.当电量格持

续不再闪烁时，电源已被充满
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给24V CPAP供电

给USB-C接口的平板或手机供电

给车载冰箱等供电

太阳能充电

家用充电

24V输出 12V输出

Macbook

给DC接口的

笔记本电脑供电

给12V CPAP供电

OUTDOOR  POWER PACK

USER 'S MANUAL

Name: Outdoor Power bank

INPUT: 

DC Input:12-24V/3A(Max)    Max Solar charging: 60W

OUTPUT:

Cigare Lighter Socket output:12-16V / 10A(max)

USB Output: 5V/3A 9V/2A 12V/1.5A

USB-C Output: DC5V/3A 9V/3A 12V/2.5A 

DC Output: 12V/5A 16.5V/4A 20V/3.5A 24V/3.5A 

Measure: 185*121*40mm            

N.W: 836.3g

Capacity: 3.7V/36000mAh/133.2Wh   

Battery pack capacity: 14.8V /9000mAh/133.2Wh

Capacity: 3.7V/38000mAh/140.6Wh   

Battery pack capacity: 14.8V /9500mAh/140.6Wh

Capacity: 3.7V/40000mAh/148Wh   

Battery pack capacity: 14.8V /10000mAh/148Wh

Technical Specifications

Thanks for choosing our product, Please read the manual carefully 
before use

Package Contents

1x Power Pack  

1x20V/2A Adapter

1xHandly bag    

1xManual 

1x8+1 DC Laptop Connector  

1xC-C Cable(Option)             

1xCPAP Cable (4PCS) Option 

Use the DC③ Port to charge the power bank

1. Please use the standard adapter or solar panel or car charger to charge the power bank 

2. Charging Time: It takes about 5 hours to fully charged the power bank with the standard adapter.

Solar panel charging is related to solar panel power and sun light intensity, supports Max 60W solar power

 charging

3. Usage: After the adapter is inserted into the DC③. The LED screen displays② IN, The battery`s LED 

power display light flashed. 

The display stop flashing when the power bank fully charged

The digital display screen② shows the power bank battery level: 

One grid means 25% battery Power, 

Two grid means 50% batery power level, 

Three grid means 75%, 

Four grid means 100% battery power level (as shown in the picture).

1. USB⑥ and USB C⑤ are suitable for charging mobile phones, tablet and other digital devices.

2. The power bank can automatically charge the device when the devices connected. If the device cannot be 

charged, Recheck the cable and connection and press the power button①.

1.Before charging the DC device, Pls choose the correct cable and proper discharging port.

2.After long pressing the voltage button ① for 3 seconds, the voltage on the digital display screen ② will 

flash and stay on each voltage for 5 seconds. 

The voltage display show as follow:12V,16.5V,20V,24V, Please select the Correct working voltage 

according to your equipment

3.When the flashing voltage value is not suitable for your equipment, Please click the voltage adjustment 

button to adjust the voltage you need.When the voltage stops flashing, the DC③ port is working. 

The DC③ output will be shut down,If the DC③ interface does not connect the device within 2 hours

4.The DC③ port is suitable for powering CPAP, laptops and other devices

Readjust the working voltage: The two operation methods are as follows:

1. Press for 3 seconds to turn off the output.Press and hold for 3 seconds to adjust the voltage

2. Long press the voltage adjustment button again to select the Working voltage when the display voltage pulsates

Recharge Power Bank

LED Display

Q1. Can I charge four devices at the same time?

A1. Yes, but the total power does not exceed 150W. It is recommended not to connect DC③ 

when the 12V cigarette lighter⑦ port is working at full load.

Q2. What should we do if the power bank can't recharge?

A2. Please check the charging adapter is connected correctly and the 100v-240v AC charging

is enabled, if the problem still exists, please contact the supplier for more professional advices.

Q3. What shold we do if the power supply cannot charge other devices?

A3. Please Check the charging line is inserted in the correct port, or checkwhether the 

output of this power supply is compatible with the voltage ofelectronic devices. Refer to 

your device's manual, product label, or adapter
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Usage Notes

FAQ

Warranty

We provide customer with a comprehensive warranty of 12 months from the date of purchase.

12V Cigar lighter socket output

Power to other DC input devices

Charge your digital devices

Identification of parts

1. 12V devices Supported: Car refrigerator/inflator pump,UAC battery/outdoor tent light/ Camp light/

fishing light/hunting light/fan and other devices which under 150W.

2. Plug the devices into 12V cigar lighter socket. 

3. The Socket will automatically power the connected device.

4. To Turn off the deviecs & unplug it from the power pack.

Note: The working voltage of the cigarette lighter is 12-16.8V

For equipment whose starting voltage is slightly lower than the highest voltage of the power bank Cigar 

lighter socket, If the power bank fully charged, Some of devices will automatically protect against startup 

and you can`t start the device.（For example: Airmini original car charger）Pls Use the USB to discharge 

before starting the 12V devices until the Cigar lighter port working voltage meets your devices working voltage.
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4.DC口    适合给呼吸机，笔记本电脑等设备供电3

1.USB A和USB-C 时会取消快充功能，总输出电压为5V。

2. 。

3.不建议在0℃以下或 以上的环境中使用本电池组。以免对内置电池造成无法修复的损坏。

4.仅使用原装或授权电缆。

5.不使用时，每六个月给移动电源充电一次。

6.远离液体。潮湿时停止使用，以免发生火灾、电池漏液、触电或爆炸。

7.充电完成后，电 。

8.远离高温。

9.切勿尝试自行拆卸、维修或改装本机。

10.请勿敲打本产品，避免跌落。

11.请勿用肥皂或其他清洁剂清洁本机，以免损坏。

12.如出现变形、破损、过热或异味，请立即停止使用。

13.远离易燃物、烟雾和热表面。

14.远离儿童。

15.根据当地法律法规处置本产品

同时放电

为保护电池容量的可持续使用，请立即在设备充满电后拔出充电线

60℃

源要2个小时之后才能自动关闭，可手动按住电源开关持续5秒

。

注意：点烟器工作电压12-16.8V（注：对于设备或其车充启动电压稍低于该口最高电压的

（例如：AIRMINI原装车充），请用USB进行适当放电后方可启动设备）
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12V Cigar Lighter
Output Socket

USB Output
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DC Input&Output
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For CPAP

24V OUT

For CPAP

12V OUT

For DC12-24V devices: 

Such as DC laptops

So ar chargel

Wall charge

Car charger

For 12V Car set devices: 

Such as Car fridge.etc

For USB-C port , Such as: 

Mobile Phone/Ipad.etc

1. The fast charging function will be cancelled when the QC3.0 USB A⑥ and USB-C⑤

discharging at the same time, the total output voltage will turn out to be 5V. ( Can't 

recharge the battery pack from USB C⑤)

2. Unplug the charging cable when charging has completed .

3. It is not recommended to use this battery pack in an environment below 0℃ or above

60℃. To avoid causing irreparable damage to the internal battery.

4. Use original or authorized cable only.

5. If the power bank is not in frequent use,it is recommended to recharge the power bank 

every six months.

6. Keep away from liquids.Stop using if it is wet to avoid fire hazards,battery leakage,

electric shock or explosion.

7. When charging is complete, please press and hold the voltage setting button for 3s to 

completely turn off the battery pack, otherwise it will standby for 2h then automatically  

turn off , which may cause a bit of battery lose .

8. Keep away from high temperatures .

9. Never try to dismantle,repair or refit this unit by yourself.

10. Do not knock this product,Avoid dropping .

11. Do not clean this unit with soap or other detergent to avoid damaging .

12. Stop using immediately if deformation,breakage,overheating or abnormal odor occurs. 

13. Keep away from flammables,smoke and heat surface .

14. Keep out of reach of children .

15. Dispose this product as per local law and regulations 
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